

靜思法脈勤行道 慈濟宗門人間路

Date: 2/9/2014 (星期日) Time: 2:00 - 4:00 pm Place: 慈濟克里夫蘭會所 1076 Ford Road Highland Hts., OH 44143 440-646-9292

克里夫蘭全體志工 虔誠敬邀

佛教慈濟基金會2014年新春祝福感恩茶會 New Year Blessing Ceremony

Buddhist Tzu Chi Foundation Cleveland Service Center 佛教 經濟基全會美國中西部克裏 夫蘭聯絡處

敬愛的朋友:

感恩您多年來的愛心和護持, 使慈濟的志業可以在克里夫蘭及世界各國家和災區 推動。在此謹代表 證嚴上人及克里夫蘭全體志工,感恩您的善舉!

在此新年之際,證嚴上人以「戒慎虔誠積福德,勤修善法淨人心」,期許今年人人戒慎虔誠,敬天愛地,以無私大愛膚慰人間苦難。只有人心淨化,才能祥和社會,讓家家平安,天下無災難!

慈濟克里夫蘭聯絡處將於二。一四年二月九日(星期日)下午二時至四時在會所舉行新春祝福感恩茶會。竭誠邀請您闔家光臨,一起為天下眾生及我們居住的地球祝禱!如果您有領養「竹筒」撲滿,歡迎您於當天携同竹筒「回娘家」,讓您點滴滙集的善心善行,發揮最大力量!

誠心祝福您 身體健康,平安吉祥! 莫麗澤 暨 全體志工敬邀

Dear Friends,

On behalf of Master Cheng Yen and all the Tzu Chi Volunteers in Cleveland, I would like to express our gratitude for your love and support throughout the past years!

As we celebrate the New Year, Master Cheng Yen urges: "In order to harbor blessings, one has to live faithfully and diligently within Buddha's teachings. Only then, will this world become a land free of sufferings and disasters!"

You are cordially invited to join us at our Annual Lunar New Year Blessings/Prayers Ceremony scheduled on Sunday, 2/9/2014 from 2:00pm to 4:00pm in our Highland Heights facility. Together, we will review events in 2013 and pray for more blessings and happiness to all beings!

Also, if you have previously adopted a "Bamboo Bank" from Tzu Chi, we hope you would bring it back on that day. Each person will have the pleasure of emptying his/her bank during the program and be rest assured that all the money you saved will be put in good use!

Wishing you a blessed and healthy New Year! Vivien Liu and all the Volunteers at the Cleveland Service Center 1076 Ford Road, Highland Heights, OH 44143 Tel: 440–646–9292

